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MOF alm. del – svar på spørgsmål 1054 fra Simon Kollerup (S) 

stillet den 18. august 2017 til ministeren for fiskeri og 
ligestilling. 
 
 
Spørgsmål 

Ministeren bedes fremsende den undersøgelse, der viste, at 

kvotekoncentrationsreglerne virkede efter hensigten, som den tidligere 

minister for fiskeri har henvist til ved flere lejligheder bl.a. i forbindelse 

med forhandlingerne om et servicetjek af fiskerisektoren. 

 

Svar 

På baggrund af de fra Miljø- og Fødevareministeriet modtagne akter kan 

oplyses, - idet det antages, at spørgeren henviser til udsendt bilag til 

ordførerne i forbindelse med den tidligere ministers møde med ordførerne 

den 9. maj 2017, hvor der blandt andet stod, at ”Der er ikke fundet 
indikationer på, at der er fiskere, som via økonomiske interesser i en anden 

fiskers virksomhed, har bestemmende indflydelse ud over 

koncentrationsloftet.” - at der efter mødet den 9. maj 2017 blev fremsendt 

et skriftligt spørgsmål fra en ordfører, hvor der blev anmodet om at få 

”oversendt den undersøgelse, der ligger til grund for konklusionen: ”Der 
er ikke fundet indikationer på, at der er fiskere, som via økonomiske 

interesser i en anden fiskers virksomhed, har bestemmende indflydelse ud 

over koncentrationsloftet”. ” 

 

Forud for møde den 17. maj 2017 mellem den tidligere minister og 

ordførerne fremsendtes til ordførerne skriftlig besvarelse af spørgsmålet 
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fra Landbrugs- og Fiskeristyrelsen. Heri stod: ”Der er ikke udarbejdet en 
skriftlig undersøgelse. Der er tale om LFST’s vurdering baseret på 
erfaringerne med den daglige kontrol af fiskeriet, og med de kvotehandler 

som registreres hos LFST. Der er derfor ikke noget papir som kan 

oversendes.” 

  

 

 

Med venlig hilsen 
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